
 
 
 

 

Številka: 032-22/2023 
Datum: 15. 11. 2023 
 
 
OBČINSKI SVET LAŠKO 
 
 
 
ZADEVA: Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
 
 
 
Posredujemo vam odgovore na vprašanje in pobude članov Občinskega sveta Laško z 7. seje z dne 
4.10.2023: 
 
 
Vprašanja oz. pobude so se glasile: 
 

1. V okviru protipoplavnih ukrepov na Sevnškem potoku prosim za podajo informacije o 
napredku samega projekta in pridobivanju zemljišč (nad Oštirjem). 

2. Kdaj se bodo izvajale meritve onesnaženosti zraka v Laškem in Spodnji Rečici (izvedba 
razpisa in izbor izvajalca). 

3. Podaja informacije o nadaljevanju aktivnosti pri pripravi projekta obnove Timovskega klanca 
– LC… 

4. Zaprosilo za čiščenje naplavin pod mostom k uvozu k Camloh pri marketu Debro. Priloga 
slika. 

5. Ponovno vljudno prosim strokovne službe na področju cest, da uredijo ponovno namestitev 
mejnikov ob cesti v Lažišah, ki so bili odstranjeni ob obnovi le te (Lažiše – Planinšek), priloga 
slika. 

6. KS Sedraž in tamkajšnji krajani dajejo pobudo za obnovo dela ceste od gasilskega doma 
proti Belovem oz. Breznem v prihodnjem letu. 

7. V rebalansu proračuna 2/2023 ni razvidno ali so planirana sredstva za sanacijo plazov, ki so 
bili na seznamu za realizacijo 2021-2022 (LC Svetina-Šentrupert, JP Marija Gradec – 
Gorišek ….) in če se bo to še izvedlo v letu 2023, ker je dejansko ogrožen normalni prevoz 
oz. dostop do stanovanjskih hiš in izvajanje gospodarske dejavnosti? 

8. V pisnem odgovoru vodje oddelka GJS, okolje in prostor  ki je bil postavljen na 3. redni seji 
OS je bilo  zagotovljeno, da je tako posodobitev LC Blatni vrh - Lažiše(meja občina Dobje) in 
posamezni odseki posodobitve na LC Trobni dol - Mrzlo polje finančno zajeta v postavki 
Asfalterski deli na občinskih cestah v letu 2023. Zdaj smo v začetku meseca oktobra, pa se 
na teh dveh LC ne odvijajo nobena gradbena dela, da bi se investicija-posodobitev zaključila 
v letu 2023. Prosim za detaljni odgovor zakaj je temu tako? 

 
Odgovori: 
 

1. Pred nadaljevanjem priprave projektne dokumentacije protipoplavnih ukrepov na Sevnškem 
potoku je potrebno izvesti geodetsko odmero in pridobiti zemljišča za potrebe izvedbe 
gradbenih del. V ta namen je bila sklicana odmera na terenu, kjer so bili prisotni lastniki 
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zemljišč, ki pa se niso strinjali s predlagano odmero. Občina bo sklicala sestanek z vsemi 
deležniki pri pripravi projekta in jim ponovno predstavila projektne rešitve. 

2. Meritve onesnaženosti zraka v Laškem oz. v Spodnji Rečici (meritve PM10 delcev, prahu (in 
hrupa)) so glede na zasedenost izvajalcev predvidene v letu 2024. Prve meritve po lokacijah 
naj bi se izvajale v začetku leta, za čas kurilne sezone, druge meritve pa se bodo izvajale izven 
kurilne sezone v poletnem času. 

3. V primeru soglasja lastnikov zemljišč bomo v letu 2024 razpisali odmero cestišča LC 200171 
Debro – Rečica – Brezno – Belovo na odseku od odcepa za Šmohor (od križišča z LC 200181 
Rečica – Slivno – Šmohor) do križišča z JP 702441 Petek – Gradič, v razdalji cca 700 m. Po 
ureditvi lastništva zemljišč bomo novelirali izvedbene načrte in projekt umestili v načrt razvojnih 
programov za kasnejša proračunska obdobja. 

4. Za čiščenje naplavin v spodnjem toku potoka Rečice smo že obvestili upravljavca vodotoka 
DRSV in njegovega izvajalca NivoEko. S strani izvajalca NivoEko smo prejeli obvestilo, da je 
vzdrževanje potoka Rečica predvideno v sklopu rednega vzdrževanja, trenutno stanje 
vodotoka je takšno, da ni ovirana pretočnost. 

5. Ponovna namestitev mejnikov na JP 702821 Lažiše – Planinc se bo izvedla z geodetskim 
postopkom – označitev meje, kjer se bo vabilo lastnike zemljišč in mejaše na označitev meje 
v začetku leta 2024. 

6. Obnovo dela ceste od gasilskega doma proti Belovem oz. Breznem bomo umestili v plan 
asfalterskih del za leto 2024. 

7. Sanacija plazov na LC 412031 Svetina – Šentrupert in JP 701151 Marija Gradec – Gorišek 
sta vključena v državni program zmanjševanja posledic naravnih nesreč in sta predmet 
sofinanciranja iz državnega proračuna. Plaz na LC 412031 Svetina – Šentrupert se je že 
izvedel, sanacija plazu na JP 701151 Marija Gradec – Gorišek pa je za enkrat še na čakanju 
(občina pričakuje s strani Ministrstva za naravne vire n prostor, Sektorja za zmanjševanje 
posledic naravnih nesreč, na podpis sporazum in kasneje pogodbo o financiranju). Trenutno 
še nismo prejeli odgovora s strani Sektorja za zmanjševanje posledic naravnih nesreč. 

8. Na zadnji seji občinskega sveta Laško je bilo povedano, da so proračunska sredstva za 
izvajanje asfalterskih del v letošnjem letu okrnjena zaradi odprave posledic naravnih nesreč v 
spomladanskih oz. poletnih mesecih, zato so predvidena asfalterska dela predvsem na cestah 
v naboru krajevnih skupnosti. 
 

 
 
 
 
 
                               Pripravil: 
                    Andrej Kaluža, vodja Oddelka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vročiti: 

- Občinskemu svetu Laško, 
- v zadevo. 
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